

「香港認可經濟營運商計劃」增添2新成員 Two new members to the HKAEO Family

普及東西物流有限公司及勁達物流有限公司於2024年8月獲認證為香港認可經濟營運商，並成為香港海關的可信賴夥伴，專享多項通關優惠。

LOGWIN AIR & OCEAN HONG KONG LIMITED and **EXPEDITORS HONG KONG LIMITED** were successfully accredited as Hong Kong Authorized Economic Operator (HKAEO) in Aug 2024. They are recognized as the trusted partners of Hong Kong Customs and enjoy multiple trade facilitation benefits.



普及東西物流有限公司 按服務性質分為兩個業務部門：“Air + Ocean”和“Solutions”。“Air + Ocean”利用強大的全球網路，通過空運和海運提供全球物流和運輸。“Solutions”則提供個人化的合同物流解決方案和行業特定的運輸網路。普及東西物流以負責任、忠誠、友好的態度，致力為客戶提供整個供應鏈的運輸和物流服務。

LOGWIN AIR & OCEAN HONG KONG LIMITED groups its logistics services into two business segments, namely "Air + Ocean" and "Solutions". "Air + Ocean" provides worldwide logistics and transportation by air and sea freight using a strong global network, while "Solutions" offers individual contract logistics solutions and industry-specific transportation networks. LOGWIN is dedicated to offering transport and logistics services along the entire supply chain with a competent, committed and friendly attitude.

勁達物流有限公司 是一家總部位於華盛頓州西雅圖的全球物流公司。勁達積極透過對優質人力資源管理及客戶服務之承諾，以提升全球物流服務的專業服務水平。勁達通過全球網絡提供的服務包括：空運和海運貨物的整合或轉發、報關業務、供應商整合、定時運輸服務、訂單管理、倉儲和配送以及定制的物流解決方案。

EXPEDITORS HONG KONG LIMITED is a global logistics company with a headquarter in Seattle, Washington. EXPEDITORS promotes its professional service standard in global logistics through a total commitment to quality in both people and customer service. EXPEDITORS provides services through their worldwide network, which includes the consolidation or forwarding of air and ocean freight, customs brokerage, vendor consolidation, time-definite transportation services, order management, warehousing and distribution, and customized logistics solutions.



聯絡我們
Contact Us

✉ aeo@customs.gov.hk

香港海關貿易關係及公共傳訊科

Office of Trade Relations and Public Communication
Customs and Excise Department

